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1. Känner du till det 
opinionsbildnings- 
och påverkansarbete 
som Saltsjöbadens 
Naturskyddsförening 
bedriver för att 
främja naturvärden 
och en god miljö för 
invånarna i 
Saltsjöbaden? 

Ja, jag känner till att 
naturskydds-
föreningen driver 
ett 
opinionsbildande 
arbete, tidigare t ex 
kring utvecklingen 
runt Skutviken. 

Har mött era 
skrivelser bl a 
vad gäller 
Skutviken. Där 
har ni varit 
drivande. 

Ja, jag känner till det 
opinionsbildande 
arbetet. Det har väl 
förekommit kring några 
olika naturområden, en 
parkmiljö i närheten av 
Vår gård där det fanns 
planer att bygga en 
tillfartsväg och 
Skutviken bland annat. 

Nej Vi stötte på er kamp 
för den viktiga 
våtmarken vid 
Östervik, när det kom 
ett förslag till 
kommunen att delvis 
fylla igen våtmarken. 
Det motarbetade vi. 
Där förenas vår 
strävan. 

Ja, jag känner till ert 
påverkansarbete från i första hand 
Skutviken. Jag delar helt den vision 
som ni har delat med er av kring 
Skutviken och Skogsö. Jag tror att 
många kommuninnevånare är 
oerhört glada och tacksamma över 
att Skogsö är ett naturreservat och 
hur viktigt det är att bevaka. 

2. Vad är din 
allmänna uppfattning 
om vårt arbete, 
specifikt 
opinionsbildningen 
men också i det 
bredare perspektivet 
som inkluderar 
arrangemang för att 
främja 
naturupplevelser? 

 

Naturskydds-
föreningen fyller en 
viktig roll generellt i 
att uppmärksamma 
djur och natur. Just 
Saltsjöbadens 
Naturskydds-
förenings arbete 
känner jag dock inte 
så mycket till. 

Är inte så insatt 
i allt ni gör då ni 
arbetar lokalt, 
och det är ju 
just så ni ska 
arbeta. Den 
lokala 
förankringen är 
er styrka. 

Jag har inte märkt så 
mycket av 
opinionsbildningen, 
men det kanske beror 
på att det knappt byggs 
något i Saltsjöbaden 
och väldigt sällan tas 
naturmark i anspråk. 
Arrangemangen för att 
stärka 
naturupplevelsen 
känner jag inte så 
mycket till. 

Har ingen 
uppfattning. 

Föreningen har gjort 
sig känd genom 
kunniga medlemmar, 
vars namn dyker upp i 
olika sammanhang. 
Det är synnerligen 
viktigt med sådan 
lokal kompetens. Det 
är helt otänkbart att 
politiken ska vara 
inläst på alla olika 
lokala frågor. 

Min uppfattning om ert arbete och 
opinionsbildning är väldigt positiv. 
Tycker att ni på flera sätt påverkar 
kommunen i en positiv utveckling. 
Även att få fler att upptäcka natur 
och friluftsliv på hemmaplan tycker 
jag ni är duktiga på. 

3. Behövs föreningar 
som Saltsjöbadens 
Naturskydds-
föreningen, sett ur ett 
kommunalt politiskt 
och förvaltnings-
perspektiv? 

 

Ja, absolut. Det är 
viktigt att olika 
intressen kommer 
fram så att vi 
politiker, som har 
att väga av olika 
intressen mot 
varandra, har ett 
ordentligt och brett 
underlag inför olika 
beslut. 

Ja, bra att 
samordna och 
föra fram 
samlade  
åsikter. 

Naturskyddsföreningen 
behövs för att vara en 
röst för djur och natur i 
debatten. Vi politiker 
måste sammanväga 
olika aspekter när det 
finns intressekonflikter 
och då är det viktigt att 
också naturen har en 
tydlig röst. Om det 
behövs en egen lokal 
förening i Saltsjöbaden 
vet ni bäst. 

Ja, lokala föreningar 
och särintressen är en 
viktig del i ett vitalt 
civilsamhälle. 
Föreningar kan 
kanalisera viljor och 
engagera medborgare 
i för dem viktiga 
frågor. Sedan är det 
de politiska partiernas 
roll att väga samman 
de många intressen 
som framkommer och 
fatta det beslut som 
är bäst för samhället i 
stort. 

En av 
Kristdemokraternas 
tunga profilfrågor är 
att stötta 
föreningslivet enligt 
subsidiaritets-
principen. Lokala 
föreningar som er är 
omistliga för att 
bygga samhället 
robust. 

Ja, absolut. Dessa föreningar är 
väldigt viktiga och bidrar både med 
kunskap och nya infallsvinklar i 
många beslut samt engagerar 
invånare att upptäcka vår natur och 
vad som håller på att hända. Jag 
känner att det äkta engagemang i 
vår natur och miljö som ni står för 
är viktigare än någonsin just nu. 

 


